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Bostäder Varför öppnar bostads- och fastighetsborgarrådet Dennis Wedin (m) för att ombilda i ytterområden, kan han tänka sig att
sälja till privata aktörer och hur ser han på markpriserna i Stockholm framöver?

- Nicklas Tollesson
nicklas@fastighetssverige.se
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